
Het is PB ter ore gekomen dat er problemen zijn gerezen bij een aantal 
boeren op Oost Terschelling. Het betreft het gebruik van het polderpad.
Daarover is overleg gevoerd met de gemeente op 29 juli 2023. Als 
reactie hierop is op 3 juli aangegeven dat de problemen intern zouden 
worden besproken en dat men op korte termijn met voorstellen zou 
komen voor de problemen die zijn ontstaan. Kort samengevat: er zou 
dus eigenlijk een voorstel voor de lange termijn over de polderweg 
worden gedaan. We zijn nu dus drie maanden verder en kan de 
wethouder aangeven via een toezegging wanneer deze mensen een 
voorstel kunnen verwachten om dit probleem op te lossen.


